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DEPREMZEDELERE LOKUM: 

HATAY BELEDİYESİ'NDEN 

AÇIKLAMA
Adalet	ve	Kalkınma	Partisi	(AK	Parti)	
Hatay	İl	Gençlik	Kolları	Başkanlığı’na,	
uzun	yıllar	partinin	farklı	birimlerinde	
hizmet	veren	Behçet	Akın	atandı.

Hatay'da Göçmen Kaçakçılığı Operasyonu: 

DENİZCİ ER’LER 
YEMİN ETTİ!

Hatay’ın	İskenderun	ilçesinde,	Deniz	Er	Eğitim	Alay	

Komutanlığı’ndaki	askerlerin	yemin	töreni	

gerçekleştirildi.	İskenderun	Deniz	Er	Eğitim	Alay	

Komutanlığı’nda	eğitim	gören	erler	yemin	ederek	

usta	asker	oldu. 3'te

Hatay	Emniyet	Müdürlüğü	görevlileri,	göçmen	

kaçakçılarına	yönelik	denetimlerine	aralıksız	devam	

ediyor.	Polis	ekipleri,	Antakya	Belen	yolunda	

durdurduğu	2	araçta	toplam	13	Suriye	uyruklu	

göçmen	şahıs	yakaladı. 3'te

KORE CUMHURİYETİ'NDEN 

DEPREMZEDE KORE GAZİLERİNE 

ANLAMLI DESTEK

BÜYÜKŞEHİR EKİPLERİ, ACİL 

DURUMLARA HAZIR!

Gökyüzünde "Yedi Kız Kardeş" olarak da bilinen 
muhteşem U� lker yıldız kümesinin yanında görünecek 
olan Kunduz Ayı, 15 Kasım Cuma akşamı gerçekleşecek 
Türkiye saati ile saat 00.28'de tam parlaklığa ulaşacak.
2024 yılının dört Süper Ay'ın sonuncusu gökyüzünde 
bu hafta doğuyor.

2024	YILININ	SON	SÜPER	AY'I	YÜKSELİYOR

Hatay	Büyükşehir	Belediyesi,	personellerini	bilgi	ve	tecrübe	bakımından	daha	
donanımlı	hale	getirerek	olası	afet	ve	acil	durumlara	psikolojik	olarak	hazır	
olmasını	sağlamak	hedefiyle	kurum	içi	eğitimler	düzenlemeye	devam	ediyor.

4'te 3'te

Kore	Cumhuriyeti,	74	yıl	önce	Kore	Savışına	katılan	

Kahramanmaraşlı	iki	Kore	gazisine	vefa	borcunu	

depremde	kaybettiği	evlerinin	yerine	yenisini	

yaparak	ödedi.6	Şubat	2023'teki	depremlerin	merkez	

üssü	Kahramanmaraş'ta	evleri	yıkılan	iki	Kore	gazisi,	

Kore	Cumhuriyeti	Kara	Kuvvetleri	Komutanlığı,	

ROTC	toplumsal	katkı	grubu	ve	Walk	Together	

Derneği'nin	desteğiyle	yeni	evlerine	kavuştu.

13 Sur�yel� Yakalandı, 13 Sur�yel� Yakalandı, 13 Sur�yel� Yakalandı, 
4 Şüphel� Tutuklandı4 Şüphel� Tutuklandı4 Şüphel� Tutuklandı

4'te

AFET BÖLGESİNE İLAVE 10 BİN İSTİHDAM... 

BAKANLIK 2025 YILI PROGRAMINA ALDI

Çalışma	ve	Sosyal	Güvenlik	Bakanı	Vedat	
Işıkhan,	6	Şubat	2023'te	meydana	gelen	
Kahramanmaraş	merkezli	depremlerden	

etkilenen	4	il	ve	2	ilçeye,	2025	yılı	için	Toplum	
Yararına	Programlar	(TYP)	kapsamında	ilave	

10	bin	istihdam	verileceğini	bildirdi

GÜZELBURÇ DERESİ GÜZELBURÇ DERESİ 

ISLAH EDİLİYORISLAH EDİLİYOR

GÜZELBURÇ DERESİ 

ISLAH EDİLİYOR
Hatay	Büyükşehir	

Belediyesi	yaklaşan	

kış	mevsimi	öncesi	

yaşanacak	sel	baskınları-

na	tedbir	amacıyla	dere	

ve	kanallarda	ıslah	

çalışmaları	

gerçekleştiriyor.
5'te

HBB VE KIZILAY’DAN “KAN VER CAN OL” KAMPANYASI:

HAYAT 
KURTARAN 
DESTEK
Hatay Büyükşeh�r Beled�yes� ve Türk Kızılayı �ş b�rl�ğ�yle 
başlatılan “Kan Ver Can Ol” kampanyasında, beled�ye 
çalışanları kan bağışına yoğun �lg� gösterd�. Kan bağışının 
hayat� önem�ne vurgu yapılan etk�nl�kte, kanın sürekl� b�r 
�ht�yaç olduğu mesajı ver�ld�.

HBB yönet�c� ve personeller�ne kampanyaya verd�kler� 

destekten dolayı teşekkür eden Kızılay Hatay İl Başkanı 

Hüsey�n K�myonoğlu, “B�l�yorsunuz k� kan sadece �nsan 

vücudunda olan b�r şey ve şu anda kan depolarımızda c�dd� 

problemler�m�z var. 

2'de

4'te

5'te
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 KAYIP İLANI
Hatay Göç İdares� Müdürlüğünden almış olduğum 

99976745084 yabancı k�ml�k numaralı geç�c� koruma 
k�ml�k belgem kaybolmuştur. Hükümsüzdür. 

Hasan oğlu Sam� T�ryak�

 KAYIP İLANI
Hatay Göç İdares� Müdürlüğünden almış olduğum 

99976745084 yabancı k�ml�k numaralı geç�c� koruma 
k�ml�k belgem kaybolmuştur. Hükümsüzdür. 

Hasan oğlu Sam� T�ryak�

Altınözü Belediye Başkanı 

Rıfat Sarı, Altınözü 

Kaymakamı Mehmet Sert, 

Altınözü I�lçe Milli Eğitim 

Müdürü Mehmet Güner ve 

kurum amirleriyle birlikte 

Mayadalı I�lkokulu’nu 

ziyaret etti. Ziyaret 

kapsamında öğretmenler 

ve öğrencilerle keyifli bir 

zaman geçiren Başkan Sarı, 

eğitim hayatlarına devam 

eden çocuklara başarılar 

diledi.

Ziyaretin ardından, okul 

bahçesinde fidan dikimi 

gerçekleştirildi. Başkan 

Sarı, öğrencilerin doğa ile 

iç içe büyümeleri için bu 

tür etkinliklerin önemine 

dikkat çekerek, eğitimin 

her alanda desteklenmesi 

gerektiğini vurguladı. 

Ayrıca, eğitimde emek 

veren öğretmenlere ve 

okul yöneticilerine 

kolaylıklar dileyerek, 

onların çabalarının çok 

kıymetli olduğunu belirtti.

Başkan Sarı, 

“Çocuklarımıza eğitim 

hayatlarında başarılar, 

eğitim neferleri 

öğretmenler ve okul 

yöneticilerimize kolaylıklar 

diliyorum. Hep birlikte, 

daha aydınlık bir geleceğe 

doğru ilerleyeceğiz” dedi.

Hatay Büyükşehir 

Belediyesi, Başkan 

Mehmet O� ntürk’ün 

“Hatay’ın evlatlarına 

değer!” sloganıyla seçim 

dönemi, gençlere yönelik 

verdiği ücretsiz kurs ve 

eğitim vaatlerinden birini 

daha hayata 

geçirdi.Gençlik ve eğitime 

yönelik geliştirdiği 

politikalarla hizmetlerine 

devam eden Büyükşehir 

Belediyesinin, kariyer 

planlamaları 

doğrultusunda Polis 

Meslek Eğitim Merkezleri 

(POMEM) ve Beden 

Eğitimi ve Spor 

Yüksekokulu (BESYO) 

sınavlarına hazırlanan 

gençlere yönelik planladığı 

ücretsiz hazırlık kursları 

başladı.

2	İLÇEDE	50	ADAY	

EĞİTİMLERE	BAŞLADI

HBB Kültür ve Sosyal I�şler 

Dairesi Başkanlığınca 

pazartesi, çarşamba ve 

cuma günleri polis, bekçi, 

özel harekât ve BESYO 

hazırlık eğitimlerinin 

verildiği kurslar, 

I�skenderun ve Antakya 

ilçesinde 50 adayın 

katılımıyla start 

aldı.Antakya’da TOKI� Çok 

Amaçlı Salonu, 

I�skenderun’da ise Sakarya 

Spor Salonu’nda alanında 

uzman hocalar tarafından 

adaylara koordinasyon, 

çabukluk, sıçrama ve 

parkur antrenmanları 

yaptırılıyor. “Hatay’ın 

Evlatlarına Değer” 

sloganından yola çıkarak 

gençlere ve çocuklara 

yönelik projelerin devam 

edeceğini kaydeden 

yetkililer, her POMEM 

sınav dönemi öncesi yılda 

2 defa ve BESYO 

hazırlıkları için yılda 1 kez 

ücretsiz kursların devam 

edeceğini kaydetti. 

HBB ve Türk Kızılayı iş 

birliği ile kaynağı 

sadece insan olan ve 

başka bir yolla temini mümkün 

olamayan kan ihtiyacını 

karşılamak amacıyla 'Kan Ver 

Can Ol' projesi 

düzenlendi.Büyükşehir 

Belediyesi Kisecik Yerleşkesi B 

Blok giriş kapısı yakınında 

gerçekleşen kan bağışı 

kampanyasına belediye 

çalışanları yoğun ilgi 

gösterdi.I�nsan Kaynakları ve 

Eğitim Dairesi Başkanlığı 

tarafından düzenlenen 

etkinlikte genel sağlık 

kontrolünden geçirildikten 

sonra kan vermeye elverişli 

olan Büyükşehir personelleri 

“Kan Verip Can Ol”mak için 

Kızılay’a kan bağışında 

bulundu. KI�MYONOG� LU “KAN 

DEPOLARIMIZDA CI�DDI� 

SORUNLARIMIZ VAR”HBB 

yönetici ve personellerine 

ka

mp

any

aya 

ver

dik

leri 

des

tek

ten 

dol

ayı 

teş

ek

kür eden Kızılay Hatay I�l 

Başkanı Hüseyin Kimyonoğlu, 

“Biliyorsunuz ki kan sadece 

insan vücudunda olan bir şey 

ve şu anda kan depolarımızda 

ciddi problemlerimiz var. 

Bunu biz bu şekilde 

kampanyalarla tamamlamaya 

çalışıyoruz. Kızılay'ın amacı 

zaten almış olduğu emaneti 

vatandaşa geri iade 

edebilmek. Biz tüm 

bağışlarımız yanında 

kanlarımızı da emanet alıp 

emanet olarak veriyoruz 

zaten. Kan bağışı yapan 

herkese teşekkür ediyorum ve 

mümkün olduğunca herkesi 

kan kampanyasına destek 

vermeye davet ediyoruz.” dedi. 

Kan bağışının önemine dikkat 

çeken yetkililer; kanın sadece 

acil değil, sürekli bir ihtiyaç 

olduğunu belirterek “Kan 

bağışı hayat kurtarır ve 

hepimize bir gün lazım olabilir. 

Kan bağışlamak hem sosyal 

sorumluluk hem de hayati bir 

ihtiyaç. Türk Kızılayı ile böyle 

bir projede iş birliği içerisinde 

olmaktan memnuniyet 

duyuyoruz.” açıklamalarında 

bulundu. 

50 GENÇ HBB KURSLARI İLE 

GELECEĞE HAZIRLANIYORGELECEĞE HAZIRLANIYORGELECEĞE HAZIRLANIYOR
Haber	Merkezi

HBB PERSONELİNDEN KIZILAYA KAN BAĞIŞI
Hatay	Büyükşehir	Belediyesi	kentin	altyapı	ve	üst	yapı	ihtiyaçlarına	yönelik	gerçekleştirdiği	çalışmaların	yanı	sıra	insana	ve	doğaya	dokunan	sosyal	
sorumluluk	faaliyetleri	de	gerçekleştiriyor.

Haber	Merkezi
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atay Büyükşehir HBelediyesinin, 
trafiğin sürücüler 

açısından çileye dönüştüğü 
Honda Kavşağı’nda trafiği 
rahatlatmak için 
gerçekleştirdiği çalışmalar 
tamamlandı.HBB, asrın 
felaketinde en büyük yıkımı 
yaşayan Hatay’da esnafın ve 
yerleşimin aynı noktalarda 
yoğunlaşması nedeniyle ilçe 
yollarının kesişme noktası 
olan Habib-i Neccar (Honda) 
Kavşağı’nda yaşanan trafik 
sorununu çözüme 
kavuşturdu.HBB Ulaşım 
Dairesi Başkanlığı ile 
Karayolları 5. Bölge 
Müdürlüğü’nün koordineli 
olarak yürüttüğü çalışmalar 

kapsamında projelendirilen 
yan yol imalatlarının 
tamamlanmasıyla bölgede 
trafik akışı daha rahat ve 
güvenli hale getirildi.Yan 
yolların tamamlanmasının 
ardından HBB Park Bahçe ve 
Yeşil Alanlar Dairesi 
Başkanlığı ve Çevre Koruma 
ve Kontrol Dairesi 
Başkanlığına bağlı ekiplerin 
gerçekleştirdiği çevre 
düzenlemesi, peyzaj, 
aydınlatma ve temizlik 
çalışmaları ile kavşak estetik 
bir görünüme kavuşturuldu.

atay Büyükşehir HBelediyesi (HBB), 1 
Ekim Dünya 

Yaşlılar Günü dolayısıyla 
Aile ve Sosyal Politikalar 
Hatay I�l Müdürlüğü iş 
birliğiyle özel bir etkinlik 
gerçekleştirdi. HBB Kültür 
ve Sosyal I�şler Dairesi 
Başkanlığınca, Antakya 
HBB Yerleşkesi 
Gastronomievinde 
düzenlenen etkinliğe, Aktif 
Yaşam Merkezi 
Huzurevinde ikamet eden 
60 yaşlı vatandaş 
katıldı.Hatay’a özgü yerel 
yemeklerin ikram edildiği 
etkinlikte canlı müzik 
dinletisiyle de misafirlere 
hoşça vakit geçirilmesi 

sağlandı.Ayrıca yaşlıların 
sorun ve taleplerinin de 
dinlendiği programın 
sonunda huzurevi 
sakinlerine pijama takımı 
ve çiçek hediye edildi. 
Yaşlıların, tecrübeleriyle 
toplumun önemli bir 
unsurunu oluşturduklarını 
aktaran HBB yetkilileri, 
toplumun her kesimine 
yönelik proje ve 
faaliyetlerine devam 
edeceklerini vurguladı.

atay’ın I�skenderun Hilçesinde, Deniz Er 

Eğitim Alay 

Komutanlığı’ndaki 

askerlerin yemin töreni 

gerçekleştirildi. I�skenderun 

Deniz Er Eğitim Alay 

Komutanlığı’nda eğitim 

gören erler yemin ederek 

usta asker oldu.Temel 

eğitimden geçen askerler 

için düzenlenen yemin 

törenine katılan Belen 

Belediye Başkanı I�brahim 

Gül; “Milletine olan 

bağlılığını ve görev bilincini 

taşıyan gençlerimizin 

cesareti ve inançları 

ülkemizin yarınlarına dair 

umutlarımızı pekiştiriyor” 

dedi.

Başkan Gül konuşmasına 

şöyle devam etti : “Bugün 

vatanımıza bağlılık yemini 

eden genç 

Mehmetçiklerimizin 

gururuna ortak olduk. 

I�skenderun Deniz Er Eğitim 

Alayı’nda, milletimizin 

güvenliği için kutsal 

görevlerine adım atan 

kahraman evlatlarımızın bu 

anlamlı gününde yanlarında 

bulunmaktan büyük onur 

duydum.

Vatan sevgisini, milletine 

olan bağlılığını ve görev 

bilincini taşıyan bu 

gençlerimizin cesareti ve 

inancı, ülkemizin yarınlarına 

dair umutlarımızı 

pekiştiriyor. Yemin eden tüm 

askerlerimizi ve onların bu 

gururlu günlerinde 

yanlarında olan ailelerini 

tebrik ediyor, görevlerinde 

üstün başarılar diliyorum.

Vatan size emanet, yolunuz 

açık olsun.”

DENİZCİ ER’LER 
YEMİN ETTİ!

Haber	Merkezi

FAHİŞ FİYAT VE STOKÇULUĞA 

Ticaret Bakanlığı'nca bu yıl 

fahiş fiyat ve stokçuluğuna 

karşı denetim ekipleri 

tarafından 81 il genelinde 

381 bin 311 işletmenin 

denetlendiğini ve 4,6 milyar 

liranın üzerinde idari para 

cezası uygulandığı 

açıklandı.Ticaret 

Bakanlığı'na ilişkin 2025 

bütçe görüşmelerinde 

yapılan sunumda konuşan 

Ticaret Bakanı O� mer 

Bolat,  fahiş fiyat ve 

stokçuluğunu 

engellemek amacıyla 

denetim faaliyetlerine 

hız kesmeden devam 

ettiklerini 

vurgularaken, otomotiv 

ve emlak sektöründe 

hayata geçirdikleri 

düzenlemeleri detaylı 

bir şekilde anlattı. 

Bolat, bu 

düzenlemelerle 

vatandaşların sıfır ve 

ikinci el araca 

ulaşmasını 

kolaylaştırdıklarını 

belirterek, satış 

kampanyaları ve fiyat 

indirimleriyle tüketici 

lehinde olumlu sonuçlar 

elde ettiklerini kaydetti.

"Bu yıl fahiş fiyat ve 

stokçuluğa 4,6 milyar lira 

ceza uygulandığını ifade 

eden Bakan Bolat, cezaların 

etkinliğinin artırılması 

amacıyla fahiş fiyat artışı ve 

stokçuluk eylemleri için 

öngörülen idari para cezası 

tutarlarını da arttırıldığını 

vurguladı.

Reklam Kurulu tarafından 

Ekim ayı itibarıyla 16 bin 

717 adet dosya karara 

bağlanarak toplamda 204 

milyon liranın üzerinde 

idari para cezası 

uygulandığı belirten Bakan 

Bolat, "Reklamı yapılması 

yasak olan mal ve 

hizmetlere ilişkin 104 adet 

erişim engeli kararı verildi. 

Bu yıl fahiş fiyat artışı ve 

stokçuluk faaliyetleri ile 

tüketicinin korunması 

kapsamında 81 ilimizde 

381 bin 311 işletme 

denetlenerek, 4,6 milyar 

liranın üzerinde idari para 

cezası uyguladık" diye 

konuştu.

4,6 MİLYAR TL CEZA!

Haber	Merkezi

DEPREMZEDELERE LOKUM: 

HATAY BELEDİYESİ'NDEN 

AÇIKLAMA
Genel	Merkez	

tarafından	yapılan	

atama,	bir	önceki	

dönem	gençlik	kolları	

başkanı	Yakup	

Dağlı’nın	yaş	sınırı	

nedeniyle	görevinden	

ayrılması	sonrasında	

gerçekleştirildi.Gençlik	

kollarında	önemli	

birikime	sahip	olan	

Behçet	Akın,	AK	

Parti’nin	yerel	ve	

bölgesel	gençlik	

politikalarına	katkı	

sağlamak	ve	gençlerin	

partiyle	daha	yakın	

ilişkiler	kurmasını	

sağlamak	amacıyla	

görevine	başlamış	

bulunuyor.	Akın,	daha	

önceki	görevlerinde	

edindiği	deneyimlerle	

Hatay’da	gençlerin	aktif	

katılımını	artırmayı	

hedefliyor.Parti	içindeki	

uzun	yıllar	süren	

tecrübesiyle	dikkat	

çeken	Akın’ın,	gençlik	

kollarında	yeni	bir	

dönemi	başlatması	

bekleniyor.	Hatay’da	

gençlik	çalışmalarını	

daha	da	ileriye	taşıması	

ve	partiye	yeni	üyeler	

kazandırma	noktasında	

önemli	adımlar	atması	

bekleniyor.

Adalet	ve	Kalkınma	Partisi	(AK	Parti)	Hatay	İl	Gençlik	
Kolları	Başkanlığı’na,	uzun	yıllar	partinin	farklı	
birimlerinde	hizmet	veren	Behçet	Akın	atandı.

Haber	Merkezi

13 Sur�yel� Yakalandı, 

4 Şüphel� Tutuklandı

Hatay'da Göçmen Kaçakçılığı Operasyonu: 

atay Emniyet HMüdürlüğü 

görevlileri, 

göçmen kaçakçılarına 

yönelik denetimlerine 

aralıksız devam ediyor.

Polis ekipleri, Antakya 

Belen yolunda durdurduğu 

2 araçta toplam 13 Suriye 

uyruklu göçmen şahıs 

yakaladı.

Olayın şüphelisi olarak 

gözaltına alınan 4 şahıs 

tutuklanırken göçmenler 

ise I�l Göç I�daresi 

Müdürlüğüne teslim edildi.

Hatay Valiliği’nden yapılan 

açıklamada “Hatay 

Emniyet Müdürlüğü 

görevlilerince Göçmen 

Kaçakçılığı suçlarına 

yönelik yapılan 

operasyonlar kapsamında 

07/11/2024 tarihinde 

Antakya-Belen yolunda 

durdurulan 79… ve 31… 

plakalı araçlar içerisinde 

ülkemizde geçerli ikamet 

izni olmadığı tespit edilen 

toplam 13 Suriye uyruklu 

göçmen şahıs tespit 

edilmiştir.Olayın 

şüphelileri F.U., C.O., H.I�.Y. 

ile C.U. yakalanarak 

gözaltına alınmış, sevk 

edildikleri adli 

makamlarca 

tutuklanmıştır. Göçmen 

şahıslar ise işlemleri 

sonrasında I�l Göç I�daresi 

Müdürlüğüne teslim 

edilmiştir” denildi.

Haber	Merkezi
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atay Büyükşehir HBelediyesi, “Hatay	

Ayağa	Kalkıyor”	

sloganıyla il genelinde 

altyapı ve üstyapı 

çalışmalarını sürdürürken 

vatandaşların ekonomik 

olarak kalkınması amacıyla 

da birçok projeye destek 

oluyor.Hassa’da 16 çiftçinin 

80 dönüm alanda çilek 

yetiştirmek amacıyla 

yaptığı projeye Büyükşehir 

Belediyesi destek olarak 

üreticinin yüzünü 

güldürdü.HBB Tarımsal 

Hizmetler Dairesi 

Başkanlığının Hassa’da 

düzenlediği “Çilek Fidesi 

Dağıtımı” programına HBB 

Genel Sekreteri Hayrettin 

Güngör, Genel Sekreter 

Yardımcısı Uğur Kandemir, 

daire başkanları ve çiftçiler 

katıldı.

5	BİN	KİŞİYE	İSTİHDAM	

İMKANI

500 bin çilek fidesinin 

çiftçilere dağıtıldığı 

program kapsamında 80 

dönümlük alanda 

üreticilerin mağdur 

olmaması ve üretimin 

devam etmesi 

amaçlanırken bölgede 5 bin 

kişiye istihdam olanağı 

sağlaması hedefleniyor. 

Dağıtım programında 

konuşan Genel Sekreter 

Hayrettin Güngör, “Eli 

öpülesi çok değerli 

çiftçilerimiz, üreticilerimiz, 

değerli çalışma 

arkadaşlarım, bugün 

burada bu çilek üretimine 

katkı veren, işçisinden, 

mühendisine kim varsa 

emeği geçen herkese 

yürekten teşekkür 

ediyorum.” diyerek 

çiftçilerin emeklerinin 

kutsal olduğuna vurgu 

yaptı.Güngör, Hatay’ın özel 

bir iklime sahip 

olduğundan dolayı birçok 

meyve ve sebzenin daha 

verimli bir şekilde 

yetiştirilebildiğini bu 

sebeple burada 

yetiştirilecek çileklerin de 

daha kaliteli ve lezzetli 

olacağını ifade etti.

TOPRAĞIN	BOŞ	

KALMAMASI	

HEDEFLENİYOR

Güngör, tarımsal üretimin 

ülkemiz için çok önemli 

olduğunu ve Hatay’ın bu 

konuda kendi kendine 

yetecek kadar verimli 

topraklara sahip olduğunu 

vurgulayarak bu proje 

sayesinde toprakların boş 

kalmamasını, üretime dahil 

edilmesini ve yetiştirilen 

çileklerin ekonomik olarak 

çiftçiye destek olmasını ve 

bölge halkına istihdam 

imkanı oluşturmasını 

hedeflediklerini dile 

getirdi.

80	DÖNÜMLÜK	ALANDA	

ÇİLEK	YETİŞTİRİLECEK

Hayrettin Güngör 

konuşmasına “Bugün 

Büyükşehir Belediye 

Başkanımızın talimatı ve 

destekleriyle çilek 

üretimine katkı sunmaya 

çalışıyoruz. 80 dönümlük 

bir alanda ekilecek bu 

fidelerin inşallah hasadını 

da göreceğiz. I�nşallah 

önümüzdeki süreçte sayın 

başkanımızın liderliğinde, 

birçok alanda da daha fazla 

desteklerimizin olduğunu 

göreceksiniz.” sözleriyle 

devam etti.

GÜNGÖR:	BU	DESTEKLERİ	

ÇOĞALTACAĞIZ

Genel Sekreter Güngör 

“Katma değeri yüksek bir 

ürün, hem yurt içi piyasada 

hem de yurt dışında bunun 

pazarlanması bu işe çok 

büyük katkı sağlayacak. 

Yılın büyük bölümünde 

üretimin devam etmesi 

lazım. Burada seracılığın da 

yaygınlaşması, sadece 

çilekte değil birçok alanda 

bunun da desteklenmesi 

gerektiğini çiftçilerimiz 

ifade ettiler. I�mkanlarımız 

ölçüsünde inşallah bundan 

sonraki süreçte de katkı 

sağlayacağız ve burada 

seracılığın gelişmesi, 

tarımın gelişmesi, katma 

değerinin yükselmesi, daha 

fazla üretimin elde edilmesi 

için hem hükümetimiz, 

hem de belediyemiz el 

birliğiyle bu destekleri 

çoğaltacağımızı ifade 

ediyoruz.” diyerek 

konuşmasına son verdi.  

Program sonunda üretim 

yapılacak alana ilk fideleri 

çiftçilerle beraber diken 

Hayrettin Güngör projenin 

hayırlı olması 

temennisinde bulundu.

Hatay Büyükşehir 

Belediyesi, 

personellerini bilgi ve 

tecrübe bakımından daha 

donanımlı hale getirerek 

olası afet ve acil durumlara 

psikolojik olarak hazır 

olmasını sağlamak hedefiyle 

kurum içi eğitimler 

düzenlemeye devam ediyor.

HBB I�nsan Kaynakları ve 

Eğitim Dairesi Başkanlığı 

tarafından düzenlenen 

“Afetlere Hazırlık ve Hayatta 

Kalma Stratejileri” konulu 

eğitimde katılımcılara afet 

ve acil durumlarda tepki ve 

davranış biçimleri hakkında 

bilgiler verildi.

Görsel materyallerle 

desteklenen eğitimde; 

personellerin ayrıca 

heyelan, deprem, sel ve 

yangın gibi acil durumlarda 

psikolojik olarak hazır 

olmasının önemi ve 

yapılması gerekenler 

hakkında bilgilendirme 

yapıldı.

I�tfaiye personelinin de 

katılımcılara tecrübelerini 

aktardığı eğitim 

programıyla ilgili yetkililer, 

yaşanması muhtemel 

afetlerde personellerin daha 

bilinçli davranmasını 

sağlamak, can ve mal 

kayıplarını en aza indirmek 

amacıyla bu tarz eğitimleri 

sürdüreceklerini kaydettiler.

ore Cumhuriyeti, 74 Kyıl önce Kore 

Savışına katılan 

Kahramanmaraşlı iki Kore 

gazisine vefa borcunu 

depremde kaybettiği 

evlerinin yerine yenisini 

yaparak ödedi.

6 Şubat 2023'teki 

depremlerin merkez üssü 

Kahramanmaraş'ta evleri 

yıkılan iki Kore gazisi, Kore 

Cumhuriyeti Kara Kuvvetleri 

Komutanlığı, ROTC 

toplumsal katkı grubu ve 

Walk Together Derneği'nin 

desteğiyle yeni evlerine 

kavuştu.

6 Şubat 2023'te Pazarcık 

merkezli 7,7 

büyüklüğündeki depremde 

evi yıkılan ve eşiyle 

enkazdan yaralı olarak 

kurtarılan 92 yaşındaki 

Kore gazisi Kadir Çolak ile 

Onikişubat I�lçesi Süleymanlı 

Mahallesi'nde evi yıkılan 93 

yaşındaki Kore Gazisi 

Mustafa Kurt için inşa edilen 

prefabrik evin anahtar 

teslim töreni yapıldı.

Kore gazileri Çolak ve Kurt'a 

evlerinin anahtarı Kore 

Cumhuriyeti Kara Kuvvetleri 

Personel Komutanı 

Tümgeneral Eun Bong Shın 

tarafından teslim edildi.

Tümgeneral Eun Bong Shın, 

törendeki konuşmasında, 

birlik ve beraberlik mesajı 

verdi.

6 Şubat 2023 

depremlerinde evi yıkılan 

gazilerin konut koşullarını 

iyileştirme ve vefa borcunu 

ödemek için yola çıktıları 

belirten Shın, şunları 

kaydetti:

"Biz, Kore Cumhuriyeti 

olarak, 2023 yılında 

Türkiye’de meydana gelen 

deprem nedeniyle zor 

durumda yaşayan Kore 

Savaşı kahramanlarının 

üzücü haberlerini aldık. Bu 

kahramanlarımızın 

fedakarlıklarını ve 

özverilerini nasıl karşılık 

verebileceğimizi 

düşünürken, konut 

koşullarını iyileştirme 

yoluyla vefa borcumuzu 

ödemeye karar verdik. 

Bugün, nihayet Kore 

Cumhuriyeti’ni koruyan 

kahraman gazimize küçük 

de olsa bir karşılık 

sunabildiğimiz, çok anlamlı 

bir gün. Kadir Çolak Bey ve 

ailesinin mutluluk dolu 

günler yaşamasını içtenlikle 

dilerim."Kore Gazisi Kadir 

Çolak da Kore 

Cumhuriyeti'nin kendisini 

bu zor günlerde 

unutmayarak 

hatırlamasından ötürü çok 

duygusal anlar yaşadığını 

dile getirerek Kore halkına 

teşekkür etti.

Kurdele kesilmesinin 

ardından ev aileye teslim 

edildi.

Programa Türkiye Kore 

Gazileri Anma Topluluğu 

Genel Sekreteri Soo-Yong 

Oh, Türkiye Muharip Gaziler 

Derneği Genel Başkanı 

Beyazıt Yumuk, 

Kahramanmaraş 2. Zırhlı 

Tugay Komutanı Tuğgeneral 

Tolga Genç, Pazarcık 

Belediye Başkanı Haydar 

I�kizer ve vatandaşlar katıldı.

KORE CUMHURİYETİ'NDEN 

DEPREMZEDE KORE GAZİLERİNE 

ANLAMLI DESTEK

Haber	Merkezi

BÜYÜKŞEHİR EKİPLERİ, ACİL 

DURUMLARA HAZIR!

Haber	Merkezi

Gökyüzünde "Yedi Kız Kardeş" olarak da bilinen 
muhteşem U� lker yıldız kümesinin yanında görünecek 
olan Kunduz Ayı, 15 Kasım Cuma akşamı gerçekleşecek 
Türkiye saati ile saat 00.28'de tam parlaklığa ulaşacak.
2024 yılının dört Süper Ay'ın sonuncusu gökyüzünde 
bu hafta doğuyor.

2024	YILININ	SON	SÜPER	AY'I	YÜKSELİYOR

HBB’DEN AFET VE YANGIN GÜVENLİĞİ İÇİN 
SÜREKLİ EĞİTİM VE TATBİKATLAR

atay Büyükşehir HBelediyesi, 

vatandaşların 

yoğun olarak kullandığı 

kamu kurum ve 

kuruluşlarında meydana 

gelebilecek doğal afet, 

yangın ve kaza gibi 

olumsuzluklarda 

vatandaşların can ve mal 

güvenliğini korumak 

amacıyla personellere 

yönelik eğitim ve 

tatbikatlara devam 

ediyor.Yangın ve afet 

durumlarında can ve mal 

kaybını önlemek amacıyla 7 

gün 24 saat görev yapan 

HBB I�tfaiye Dairesi 

Başkanlığı; yangınla 

mücadele, arama kurtarma 

ve afet durumlarında 

gerçekleştirdiği 

çalışmaların yanı sıra 

vatandaşları 

bilinçlendirmek amacıyla 

eğitim ve tatbikatlar 

düzenliyor.Bu kapsamda 

ekipler, Defne Devlet 

Hastanesinde olası bir 

yangın olayına karşı 

personeli bilinçlendirmek 

amacıyla yangından 

korunma, yangına 

müdahale ve mücadele ile 

yangın söndürme 

cihazlarının doğru 

kullanımı konularında 

eğitim verdi. Eğitime 

katılanlara, yangın 

durumunda siren sesi ile 

birlikte yapılması 

gerekenler anlatılarak 

hayati önem taşıyan bu 

anların önemine dikkat 

çekildi.Eğitim sonrası 

gerçekleştirilen tatbikatta 

hastane personellerine 

yangın anında yapılması 

gerekenler ve yangın 

söndürme cihazlarının 

kullanımı uygulamalı olarak 

anlatıldı.Yetkililer, bu tür 

tatbikatların sürekli hale 

getirilmesi gerektiğine 

vurgu yaparak tatbikatlarla 

acil durumlarda güvenlik ve 

müdahale süreçlerinin 

etkinliğinin artırılmasını 

hedeflediklerini kaydetti.

Eğitime	katılanlara,	yangın	durumunda	siren	sesi	ile	birlikte	yapılması	gerekenler	anlatılarak	
hayati	önem	taşıyan	bu	anların	önemine	dikkat	çekildi.

Haber	Merkezi
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"Nightmares	and	Stressful	Life	Events	in	a	Community	Sample	of	Adolescents"	
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olaylarıyla	ilişkili	olduğu	ve	kabusların	stresle	başa	çıkma	sürecinde	bir	rol	
oynayabileceği	öne	sürülmüştür.
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alışma ve Sosyal ÇGüvenlik Bakanı Vedat 

Işıkhan, 6 Şubat 

2023'te meydana gelen 

Kahramanmaraş merkezli 

depremlerden etkilenen 4 il 

ve 2 ilçeye, 2025 yılı için 

Toplum Yararına 

Programlar (TYP) 

kapsamında ilave 10 bin 

istihdam verileceğini 

bildirdi.

Çalışma ve Sosyal Güvenlik 

Bakanı Işıkhan, TBMM Plan 

ve Bütçe Komisyonunda 

bakanlığı ile bağlı 

kuruluşlarının 2025 yılı 

bütçelerine ilişkin sunum 

yaptı.

Kovid-19 salgınıyla hız 

kazanan uzaktan çalışma ve 

hibrit çalışma modellerinin 

çalışma hayatının bir 

gerçeği haline geldiğini 

belirten Işıkhan, söz konusu 

çalışma modellerinin 

sağladığı fırsatlarla birlikte 

iş güvencesi ve çalışan 

hakları konularında yeni 

düzenlemelere de ihtiyaç 

duyulduğunu ifade etti.

Bakan Işıkhan, birçok 

ülkenin, çalışma hayatındaki 

yeni modellerin getirdiği 

fırsat ve zorlukları 

dengelemek üzere mevzuat 

altyapısını oluşturmak için 

kapsamlı araştırmalar 

yaptığına işaret ederek 

bakanlığının da benzer 

araştırmaları, işçi ve 

işverenler, sendikalar, sivil 

toplum kuruluşları ve 

akademiyi dahil ederek 

yürüttüğünü söyledi.

Işıkhan, artan eşitsizlikler 

ve yoksulluğun dünya 

genelinde sosyal güvenlik 

ağlarının güçlendirilmesini, 

düşük gelirli çalışanlara 

yönelik destekleyici 

politikaların artırılmasını 

zorunlu hale getirdiğine 

dikkati çekti. 

TBMM'nin resmi internet 

sitesinde yer alan habere 

göre; Kahramanmaraş 

merkezli depremlerin 

ardından bölgedeki işveren 

ve çalışanları koruyacak 

birçok tedbiri hayata 

geçirdiklerini anımsatan 

Bakan Işıkhan, bu kapsamda 

21 milyar liraya ulaşan 

harcama yaptıklarını 

kaydetti. Bakan Işıkhan, 

bölgede ihtiyaç duyulan 

kamu hizmetlerinin 

gerçekleştirilmesi için 

yaklaşık 66 bin kişilik 

Toplum Yararına 

Programlar (TYP) ödeneği 

tahsis ettiklerini 

hatırlatarak, şunları 

kaydetti:

"Tüm bu çalışmalarımızın 

neticesinde, depremden en 

çok etkilenen 11 ilde toplam 

4/a (işçi) sigortalı sayısı, 

deprem öncesinde, 2022 yılı 

aralık ayı itibarıyla 1 milyon 

889 bin iken, son yayınlanan 

2024 yılı ağustos ayı 

verilerine göre 1 milyon 822 

bin olarak gerçekleşmiştir. 

Böylece istihdam ve iş gücü 

anlamında bölgedeki 

toparlanmanın büyük 

oranda gerçekleştiği, 

deprem öncesindeki 4/a 

sigortalı çalışan sayısına 

büyük oranda ulaşıldığı, 

hatta bazı şehirlerimizde 

örneğin Adıyaman'da 

depremden önceki 

seviyenin üzerine çıktığı 

bilgisini de sizlere vermek 

isterim. 2025 yılı için de 

deprem bölgesindeki 4 il, 2 

ilçede 10 bin ilave TYP 

verileceğini de buradan 

duyurmak istiyorum."

"ULUSAL	İSTİHDAM	

STRATEJİSİ'Nİ	YAKINDA	

KAMUOYUYLA	

PAYLAŞACAĞIZ"

Nihai hedeflerinin bu 

yüzyılı, emeğin, yatırımın, 

üretimin, istihdamın, 

büyümenin, kalkınmanın ve 

refahın yüzyılı yapmak 

olduğunu bildiren Işıkhan, 

"Bu anlayış doğrultusunda 

önümüzdeki döneme 

yönelik hazırlıklarını 

tamamladığımız ve yakında 

kamuoyuyla paylaşacağımız 

Ulusal I�stihdam Stratejisi ile 

bakanlığımız, dijital ve yeşil 

dönüşümün getirdiği fırsat 

ve zorluklar karşısında iş 

gücü piyasasında herkes 

için en adil koşullarda 

beceri uyumunu 

geliştirmeyi ve eğitim-

istihdam ilişkisini 

güçlendirmeyi; kadınlar ve 

gençler başta olmak üzere 

tüm vatandaşlarımızın 

insana yakışır işlerde 

istihdam edilmesini ve 

'Kimseyi geride bırakmama' 

anlayışıyla iş gücüne 

kazandırılmasını, sosyal 

koruma politikalarını 

istihdamı destekleyecek 

şekilde tasarlamayı ve kırsal 

bölgelerde ekonomik 

çeşitliliğin artırılarak 

sürdürülebilir istihdamı 

sağlamayı hedeflemektedir." 

ifadelerini kullandı.Işıkhan, 

tüm sendikaları 

desteklediklerini ve 

sendikalaşma oranının 

artırılmasına önem 

verdiklerini belirterek 

2013'te yüzde 9,21 olan 

işçilerin sendikalaşma 

oranının, bu yıl yüzde 

14,80'e, 2002'de yüzde 

47,94 olan memurların 

sendikalaşma oranının ise 

bu yıl yüzde 75,18'e 

yükseldiğini dile getirdi.

O� te yandan Bakan Işıkhan, 

2002'de 184 lira olan asgari 

ücretin, reel olarak yüzde 

254 artırılarak bu yıl net 17 

bin 2 lira olarak 

uygulandığını hatırlatarak, 

"Aralık ayında, 2025 yılında 

uygulanacak asgari ücreti 

belirlemek için yine 

komisyonumuz 

toplanacaktır. Herkesin 

mutabık kaldığı bir tutarda 

uzlaşılacağını ümit 

ediyoruz." dedi.

Işıkhan, 2016'da 

başlattıkları Asgari U� cret 

Desteğini, 2024 yılı için 

aylık 700 liraya 

yükselttiklerini anımsatarak 

bu yılın ilk 8 ayında 1,5 

milyon iş yerine yaklaşık 34 

milyar lira asgari ücret 

desteği verdiklerini söyledi.

Memur ve memur 

emeklilerine bu yıl verilen 

ve gelecek yıl verilecek zam 

oranlarını hatırlatan 

Işıkhan, geçtiğimiz temmuz 

ayında yapılan zamlarla, en 

düşük devlet memuru 

aylığının 39 bin 177 liraya 

yükseltildiğini, Aralık 2002 

ila Temmuz 2024 

döneminde en düşük 

memur maaşındaki reel 

artışın yüzde 279'a 

ulaştığını bildirdi.

atay Büyükşehir HBelediyesi (HBB), il 

genelinde ulaşım 

sorunlarını çözmek ve daha 

güvenli trafik akışını 

sağlamak adına yol yapım, 

bakım-onarım ve 

modernizasyon projelerini 

sürdürüyor. HBB Yol Bakım 

ve Altyapı Koordinasyon 

Dairesi Başkanlığı, 

I�skenderun ile Arsuz 

arasında bulunan otoban 

kavşağında yol genişletme 

çalışmalarına 

başladı.O� zellikle yaz 

aylarında I�skenderun’dan 

Arsuz istikametine yaşanan 

araç trafiğini rahatlatmak 

amacıyla yapılan çalışma 

kapsamında kavşakta 

bulunan viraj noktaları 

genişletilerek refüjlerde 

düzenleme yapılacak. 

Yapılan çalışmaları ile 

vatandaşların  daha 

konforlu ve güvenli yolculuk 

yapması amaçlanıyor. Yol ve 

kavşaklarda sıkışıklığa 

neden olan dar bölgelerde 

yol genişletmesi ve yeşil 

alanlarda düzenleme 

çalışmalarının il genelinde 

yapıldığını belirten HBB 

yetkilileri, bölgede trafiği 

olumsuz etkileyen bütün 

noktaların yenileceğinin 

bilgisini verdi.

AFET BÖLGESİNE İLAVE 10 BİN İSTİHDAM... 

BAKANLIK 2025 YILI PROGRAMINA ALDI
Çalışma	ve	Sosyal	Güvenlik	Bakanı	Vedat	Işıkhan,	6	Şubat	2023'te	meydana	gelen	Kahramanmaraş	
merkezli	depremlerden	etkilenen	4	il	ve	2	ilçeye,	2025	yılı	için	Toplum	Yararına	Programlar	(TYP)	
kapsamında	ilave	10	bin	istihdam	verileceğini	bildirdi

ARSUZ	OTOBAN	KAVŞAĞI	
GENİŞLİYOR

Haber	Merkezi

atay Büyükşehir HBelediyesi 

yaklaşan kış 

mevsimi öncesi yaşanacak 

sel baskınlarına tedbir 

amacıyla dere ve 

kanallarda ıslah çalışmaları 

gerçekleştiriyor.HBB Su ve 

Kanalizasyon I�daresi Genel 

Müdürlüğü, kış aylarında 

meydana gelebilecek 

şiddetli yağışlarda sel ve 

taşkınların önüne 

geçebilmek amacıyla geniş 

çaplı dere ıslahı 

çalışmalarını 

sürdürüyor.HATSU Projeler 

Dairesi Başkanlığı ekipleri 

tarafından yapılan temizlik 

çalışmaları ile sonbahar ve 

kış aylarında gerçekleşen 

yağışların oluşturabileceği 

risklere karşı önlemler 

alınıyor. Ekipler bu 

kapsamda Antakya ilçesine 

bağlı Güzelburç 

Mahallesi’nde bulunan 

dere yataklarında çalı, 

çırpı, balçık, hafriyat, 

moloz ve çeşitli atıkların 

temizliğini 

gerçekleştiriyor.HATSU 

Genel Müdürlüğü, katı 

atıklardan kaynaklı yatak 

kapasitesi azalan derelerin, 

yapılan temizlik 

çalışmaları sayesinde yatak 

kapasitelerinin tekrardan 

arttırıldığını vurguladı. 

GÜZELBURÇ DERESİ 

ISLAH EDİLİYOR

Haber	Merkezi
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Trendyol Süper Lig’in 9. 

haftasında Net Global 

Sivasspor ile Atakaş 

Hatayspor, BG Grup 4 Eylül 

Stadı’nda karşılaştı. Atakaş 

Hataysporlu futbolcular 

karşılaşma öncesi fotoğraf 

çektirdi. Atakaş Hatayspor 

Kulübü Başkanı Levent 

Mıstıkoğlu, takımının son 

dönemdeki performansı ve 

geleceği hakkında önemli 

açıklamalarda bulundu. 

Başkan Mıstıkoğlu, takımın 

Cumartesi günü Hatay’a 

geleceğini söyledi. HRT 

Akdeniz’de O� mer 

Cihangir’in sorularını 

yanıtlayan Msıtıkoğlu 

takımın kötü futbol 

oynamadığını ve her geçen 

gün daha iyi bir 

performans gösterdiğini 

ifade etti. “Takımımız kötü 

oynamıyor. Son oynanan 

Gaziantep maçında da bunu 

gördük. I�lk galibiyetimizi 

aldığımız için mutluyuz. 

Bundan sonra da takımın 

yükselişe geçeceğine 

inanıyorum” 

değerlendirmesinde 

bulundu. O� nce Konyaspor 

ardından Beşiktaş’la 

oynayacaklarını hatırlatan 

Mıstıkoğlu, bu maçları 

kazanacaklarına inandığını 

söyledi.

KONTEYNER	KENTLERİ	

ZİYARET	EDECEĞİZ!

Hatay Büyükşehir Belediye 

Başkanı Levent 

Mıstıoğlu’nun takımı 

Cumartesi günü Hatay’a 

davet ettiğini aktaran 

Mıstıkoğlu, 

“Oyuncularımızı 16 Kasım 

Cumartesi günü Hatay’a 

getireceğiz. Hangi şehir için 

mücadele ettiklerini 

göstermek istiyoruz. 

Konteyner kentleri ziyaret 

edeceğiz. Gerekirse burada 

bir idman da yapacağız. 

Akşam da HBB Başkanımız 

Mehmet O� ntürk, takımı 

yemekte ağırlayacak” diye 

konuştu.

MAÇLAR	ANTAKYA’DA	

KONAKLAMA	

İSKENDERUN’DA

Hatayspor, kendi sahasında 

oynayabileceği tarih için 

2025 yılını işaret eden 

Mıstıkoğlu, “Sayın 

bakanımız söz verdi. Stadın 

ihalesi yapılıp 6 ay içinde 

yapımı bitecek. 

O� nümüzdeki yıl 

Hatayspor’u I�skenderun’a 

konaklatmayı, maçları da 

Antakya’da oynatmayı 

planlıyoruz” dedi.
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HATAYSPOR, 
CUMARTESİ GÜNÜ 
HATAY’A GELİYOR

ğitim bursu alan Eçocuklar, 

Fenerbahçe teknik 

direktör Jose Mourinho ile 

futbolcuların davetlisi 

olarak Fenerbahçe Can 

Bartu Tesisleri’ni ziyaret 

etti.

Mourinho ile oyuncular, 

antrenman öncesi bir araya 

geldiği ve sohbet ettiği 

çocuklarla hatıra fotoğrafı 

çektirdi.

Fenerbahçe’nin burs 

verdiği ve tesislere 

gelemeyen Hataylı 

depremzede çocukların 

çizdikleri resimler ve 

yazdıkları duygusal 

mektuplar, Jose 

Mourinho’ya armağan 

edildi.

Portekizli teknik adam, 

çocuklara teşekkür ederek, 

resimleri ve mektupları 

saklayacağını kaydetti.

Fenerbahçe, geleneksel 

eğitim bursunu, bu sezon 

teknik direktör Jose 

Mourinho’nun 

öncülüğünde, “Çocuklar 

için hayallerimiz bir” 

diyerek hayata geçirmişti.

I�lk adımı Mourinho’nun 

yazdığı mektupla atılan 

projeye futbolcular da 

destek olmuş ve Türk 

Eğitim Derneği (TED) ile 6 

Şubat depremlerinden 

etkilenen çocuklar için burs 

kampanyası başlatılmıştı.

DEPREMZEDE ÇOCUKLARDAN 

MOURİNHO'YA DUYGUSAL ZİYARET

Haber	Merkezi

aleci Erce’nin Kperformansı 

Hatayspor’u alt 

sıralardan kurtarmaya 

yetmiyor. Rakip takımlara 

sayısız gol fırsatı veren 

Bordo-Beyazlılar ligin en 

çok kurtarış yapan 

kalecisine sahip olmasına 

rağmen ligde zor günler 

yaşıyor.

Atakaş Hatayspor’un 29 

yaşındaki file bekçisi Erce 

Kardeşler, ligin en çok gol 

yiyen kalecileri arasında 

olmasına rağmen Süper Lig 

12’inci hafta sonunda, ‘5 

kurtarışla’ en çok kurtarış 

yapan kaleciler 

sıralamasında zirveye 

oturdu.

Hatayspor’un bu sezon 

çıktığı 12 Süper Lig 

maçının tamamında forma 

giyen ve bu alanda takımın 

en istikrarlı oyuncusu olan 

başarılı eldiven, 12 maçta 

kalesinde 18 gol gördü. 

Erce Kardeşler, en çok 

kurtarış yapmasına 

rağmen ligde en fazla gol 

önleyen kaleci oldu.

Haber	Merkezi

ERCE KARDEŞLER'İN 

KURTARIŞLARI 

PARLIYOR!

Haber	Merkezi
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Kula bela gelmez,

 hak yazmadıkça... 

Hak bela yazmaz, kul azmadıkça...

Yarın yaparım deme!

 Bugün de dünün yarınıydı. 

Ne yapabildin?

Sabret ki her şey hissettiğin kadar 

derin ve sonsuz olsun.

 Sabret ki her şey 

gönlünce olsun.

Mevlana

Haber:İlyas	BAYRAKTAR

Haber:Seyhan	KIRICI

Haber:Ali	ABDULLAHE

Nermin	Yıldırım	Kara

Her insanda 

aynı şiddette 

reaksiyona yol açmaz. 

Özellikle duyarlı 

bireylerde kızarıklık, 

kabarıklık ve kaşıntı 

daha şiddetli 

olabilir”

SICAK HAVALARDA 

KALP SAĞLIĞINI KORUMANIN 

9 FORMÜLÜ
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Hatay’ın verimli 

topraklarında 

yetişen defne 

ağacı, eşsiz aroması ve 

faydalarıyla sağlık ve 

güzellik sektöründe büyük 

bir öneme sahip. Bu 

kıymetli yağı elde etmek 

için Samandağ’ın 

Samankaya Mahallesi’nde 

Nahya Güzelyurt ve Atra 

Güzelyurt gibi üreticiler, 

geleneksel yöntemlerle 

büyük emek harcayarak 

defne tohumlarını yağa 

dönüştürüyor.Defne yağı 

üretim süreci, oldukça 

zahmetli ve özen isteyen 

bir süreç. Nahya Güzelyurt, 

defne tohumlarının nasıl 

işlendiğini şu sözlerle 

anlattı: “Defne 

ağaçlarından topladığımız 

tohumları önce 

ayıklıyoruz. Ayıklanan 

tohumlar kazanda yaklaşık 

iki gün boyunca 

kaynatılıyor. Bu işlem 

esnasında sürekli odun 

atmak gerekiyor. Kaynama 

süreci sonunda kazandan 

çıkan tohumları leğenlerde 

eziyoruz ve süzgeçten 

geçiriyoruz. Elde edilen 

karışım defalarca yıkanıp, 

kazanda tekrar 

kaynatılıyor ve yağ böylece 

ayrışıyor.”

Defne yağı, Hatay yöresine 

özgü, sağlıklı ve doğal bir 

ürün olarak tanınıyor. 

Güzelyurt, yağın 

faydalarını şöyle özetledi: 

“Defne yağı ilaç 

sanayisinde kullanılıyor, 

eklem ağrılarını 

hafifletiyor. Saç 

dökülmesini önleyip 

saçları besleyen defne 

yağı, aynı zamanda defne 

sabunu yapımında da 

kullanılıyor. Türkiye 

genelinde bilinen bu yağın 

sağlık ve güzellik 

alanındaki etkileri çok 

olumlu.”Defne yağı 

üretiminde kullanılan 

defne tohumları, 

süzüldükten sonra 

kurutulup kışın yakacak 

olarak da 

değerlendiriliyor. 

Güzelyurt, bu yağın her 

aşamasında doğallığını 

koruduğunu belirterek, 

“Defne ağacının 

yaprağından tohumuna 

kadar her parçasını 

değerlendiriyoruz. 

Meyvesi zeytine benzer 

ama daha küçük. O� rneğin 

10 kilo tohumdan bir kilo 

yağ çıkarabiliyoruz,” dedi.

Harbiye, Samandağ ve 

Defne bölgesindeki 

köylerde yapılan bu 

üretim, hem bölge halkının 

geçimine katkı sağlıyor 

hem de kültürel mirasın 

yaşatılmasına destek 

oluyor. Güzelyurt, 

ürettikleri defne yağını 

kendi ihtiyaçları kadar 

ayırıp, kalan kısmını satışa 

sunduklarını ve fiyatların 

geçen yılki seviyelerde 

olduğunu belirtti.

Yüksek zahmetle üretilen 

defne yağı, hem sağlık hem 

de doğal ürün arayanlar 

için vazgeçilmez bir ürün 

olmaya devam ediyor.

emoroidin Htoplumda oldukça 

yaygın olduğunu 

paylaşan uzmanlar, özellikle 

sık sık kabızlık yaşayan, 

uzun süreli hareketsizliğe 

maruz kalan veya tam tersi 

ağır spor yapanlarda bu 

hastalığa daha çok 

rastlandığını belirtti.

Halk arasında basur olarak 

da bilinen hemoroid, yaşam 

kalitesini düşüren önemli 

bir hastalık.

Genel Cerrahi Uzmanı Prof. 

Dr. Cengiz Erenoğlu, 

özellikle sık sık kabızlık 

yaşayan, uzun süreli 

hareketsizliğe maruz kalan 

veya tam tersi ağır spor 

yapanlarda bu hastalığa 

daha çok rastlandığına 

dikkati çekti.

Basit ve başlangıç 

evresindeki olgularda 

beslenme önerileri, bazı 

ilaçlar ve kabızlığın 

giderilmesi tedavide etkili 

olduğunu kaydeden Prof. Dr. 

Eroğlu, "I�lerlemiş yani yılda 

2-3 kez ağrılı ve şişmiş 

hemoroid atakları geçiren 

olgularda ise cerrahi tedavi 

yöntemleri gündeme 

gelebilir” dedi.

HEMOROİD	KANSER	

TANISINI	GECİKTİREBİLİR

Hemoroidin en önemli 

özelliğinin, şikayetlerin 

çeşitli nedenlerle ihmal 

edilip altta yatan rektum 

veya kalın bağırsak kanseri 

gibi hastalıkları gizlemesi 

olduğunu paylaşan Prof. Dr. 

Cengiz Erenoğlu, “Bu durum 

da kanser tanısının 

gecikmesine neden 

olabiliyor. Hemoroid ya da 

basur hastalığında 

çoğunlukla makatta ele 

gelen bir şişlik, kanama ve 

kabızlık vardır. Bu 

şikayetler kalın bağırsak ve 

özellikle rektum 

kanserlerinde de 

görülebilen ortak şikayetler. 

Bu nedenle de hemoroid 

denip geçilmemeli, kesin 

tanı için doktora 

başvurulmalı” dedi.

Makatta ele gelen şişlik, 

kanama ve kabızlık 

şikayetlerin varlığında basit 

bir fiziki muayene ve 

takiben aynı gün yapılacak 

kısa kolonoskopi veya 

rektosigmoidoskopi ile 

hastalığın tanısının kolayca 

konabildiğini belirten Genel 

Cerrahi Uzmanı Prof. Dr. 

Cengiz Erenoğlu, “Son	

yıllarda	hemoroid	

hastalığının	tedavisi	

gelişti	ve	lazer	gibi	ileri	

teknolojiler	uygulama	

alanına	girdi.	Bu	sayede	

yaşam	kalitesini	son	

derece	olumsuz	etkileyen	

bir	hastalık	başarılı	ve	

acısız	yöntemlerle	ortadan	

kaldırılabiliyor” diye 

konuştu.

Prof. Dr. Erenoğlu, hamile 

kadınların önemli bir 

kısmında kabızlık ve rahim 

büyümesi nedeniyle 

hemoroid riskinin arttığını 

belirterek, hamilelikte 

görülen hemoroidler 

çoğunlukla ameliyatsız 

olarak tedavi edilebileceğini 

kaydetti.

sküdar U� niversitesi 

U� Sağlık Bilimleri 

Fakültesi Odyoloji 

Anabilim Dalı'nda Arş. Gör. 

Büşra Aksu, yaygın kulaklık 

kullanımı ve yüksek sesle 

müzik dinlenmesini 

değerlendirdi.

Dünya Sağlık O� rgütü’nün, 

dünya çapında 1,1 milyar 

gencin güvenli olmayan 

dinleme yöntemleri 

nedeniyle işitme kaybı riski 

altında olabileceğini tahmin 

ettiğini kaydeden uzmanlar, 

gürültüye uzun süre maruz 

kalma nedeniyle işitme 

kaybı tehdidinin dünya 

çapında nüfusun yaklaşık 

yüzde 12'sinde mevcut 

olduğunu ve bunun aynı 

zamanda en önlenebilir 

nedenlerden biri olduğunu 

söylüyor.  Maruziyet 

özellikle yüksek, düzenli 

veya uzun süreli olduğunda, 

duyu hücrelerinde kalıcı 

hasara ve geri dönüşü 

olmayan işitme kaybına 

neden olduğunu dile getiren 

Odyolog Arş. Gör. Büşra 

Aksu, “Kulaklık	

kullanımını	günde	60-90	

dakika	arasında	tutmak,	

sık	sık	ara	vermek	ve	

maksimum	ses	seviyesini	

yüzde	60	ila	yüzde	80	

arasında	tutmak	

önerilmektedir.”	dedi.

Hemoroidin toplumda oldukça yaygın olduğunu paylaşan uzmanlar, özellikle sık sık kabızlık yaşayan, 
uzun süreli hareketsizliğe maruz kalan veya tam tersi ağır spor yapanlarda bu hastalığa daha 
çok rastlandığını belirtti

UZUN SÜREN KABIZLIK 

VARSA DİKKAT! 

HEMOROİD 

KANSER TANISINI 

GECİKTİREBİLİR
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ksikleri tamamlamak Eiçin ara tatil fırsatı 

değerlendirilmeli… 

O� ğrencilerin üniversite 

hedefleri doğrultusunda, 

TYT konularında eksikleri 

varsa bu ara tatili kapatmak 

için bir fırsat olarak 

değerlendirmesi gerektiğini 

ifade eden Rehberlik 

Hizmetleri Yöneticisi O� zgür 

Akoğlan, “Çalıştığımız 

konuların hemen ardından, 

günlük en az 200 soru 

çözerek pratik yapmalıyız. 

Yapamadığımız soruları 

kurs öğretmenlerimizden 

veya çözümlü kaynaklardan 

öğrenmeliyiz. Eğer kursa 

gitmiyorsak, konu tekrarları 

ve soru çözümleri için Milli 

Eğitim Bakanlığı'nın dijital 

yardımcı kaynaklarından 

faydalanabiliriz.” diye 

konuştu.

Ara tatilde en az 3 deneme 

sınavı yapın!

Ara tatil döneminde en az 3 

kez deneme sınavı 

yapılması önerisinde de 

bulunan Uzm. Psk. Dan. 

O� zgür Akoğlan, “Bu 

dönemde üniversiteler açık 

olacağından, en yakın 

üniversitelerin salonlarını 

kullanarak gerçek sınav 

atmosferini 

deneyimleyebiliriz. 

Amacımız, öğrendiğimiz 

konuları sorulara nasıl 

aktarabildiğimizi görmek ve 

soru çözme hızımızı 

artırmaktır; çünkü sınavlara 

hem teorik olarak hem de 

zaman yönetimi açısından 

hazırlanmak önemlidir.” 

şeklinde konuştu.

Uyku	düzeni	bozulmamalı

Kasım ara tatilinde uykuyu 

düzenli tutmaya ve gece 

uyuma alışkanlığını 

bozmamaya özen 

gösterilmesi gerektiğini de 

kaydeden O� zgür Akoğlan, 

şunları anlattı:

“I�yi ve kaliteli bir uyku, 

zindelik için çok faydalıdır. 

Aynı zamanda bedensel 

aktivite de zinde kalmak 

için gereklidir. O� ğleden 

sonraları en az yarım saat 

yürüyüş yapmak, açık 

havaya çıkmak veya spor 

gibi bazı aktivitelerde 

bulunmak oldukça yararlı 

olacaktır. I�ster sohbet 

etmek ister oyun oynamak 

için olsun bilgisayar 

başında uzun süre vakit 

geçirmemeye dikkat 

etmenizi öneriyoruz. Uzun 

süre ekran başında 

oturmanın bedensel ve 

zihinsel yorgunluğa, 

omurga ve eklem 

sorunlarına yol 

açabileceğini unutmayın.”

Haber	Merkezi

UZMANINDAN 
ARA TATİL 
ÖNERİLERİ… 

DEFNE YAĞI BİN BİR 

ZAHMETLE ÜRETİLİYOR



D

2'de

5'te

4'te

6'da

7'de

8'de

3'te

16	Nisan	2024	

www.medyahatay.com	

Nermin	Yıldırım	Kara

Haber:Seyhan	KIRICI
Haber:Ali	ABDULLAHE

0507	645	48	82 15	Kasım	2024	CumaE-mail:	medyahatay@hotmail.com

Haber	Merkezi

akanlıktan yapılan Byazılı açıklamaya 

göre, Azerbaycan'ın 

başkenti Bakü'de düzenlenen 

Birleşmiş Milletler I�klim 

Değişikliği Çerçeve 

Sözleşmesi 29. Taraflar 

Konferansı'nda (COP29) 

2050 net sıfır hedefine 

ulaşmak için nükleer 

enerjinin önemi bir kez daha 

güçlü bir şekilde dile 

getirildi.

Geçen yıl Dubai'de 

düzenlenen COP28'de, 

ABD'nin başlattığı ve nükleer 

alanında önde gelen Fransa, 

Japonya ve Güney Kore gibi 

ülkelerin imzaladığı "Nükleer 

Enerjiyi U� ç Katına Çıkarma 

Deklarasyonu"na bu yıl 6 

ülke daha imza attı. 

I�mzacılardan biri de Türkiye 

oldu.

Deklarasyon, küresel 

gündemin merkezinde yoğun 

şekilde yer alan nükleer 

enerjinin elektrik 

üretimindeki payının 

artırılmasını hedefliyor. 

Türkiye de attığı bu imza ile 

taraf olan diğer ülkeler gibi 

küresel nükleer enerji kurulu 

gücünü 2020'ye göre 

2050'de 3 katına çıkarma 

konusunda ortak çalışma 

taahhüdünde bulundu.

Açıklamada görüşlerine yer 

verilen Bakan Bayraktar, 

dünyanın 2050'de net sıfır 

emisyon hedefine 

ulaşabilmesi ve küresel 

sıcaklık artışının 1,5 

dereceyle sınırlandırılması 

için nükleer enerjinin kilit 

bir rol oynadığına dikkati 

çekerek, "Geçtiğimiz yıl 

Dubai'de düzenlenen 

COP28'de ABD'nin başı 

çektiği 25 ülke 'Nükleer 

Enerjiyi U� ç Katına Çıkarma 

Deklarasyonu'nu 

imzalamıştı. Türkiye olarak 

biz de Bakü'de devam eden 

COP29'da bu deklarasyona 

imza atan ülkeler arasına 

dahil olduk. Bildirgeyi 

onaylayan toplam ülke sayısı 

da 31'e çıktı. Deklarasyon 

teknoloji gelişimi, insan 

kapasitesinin artırılması ve 

finansman olanaklarının 

genişletilmesine de hizmet 

edecektir." ifadelerini 

kullandı.

Türkiye'nin de iddialı bir 

nükleer programı olduğunu 

vurgulayan Bayraktar, 

"U� lkemizde şu anda inşa 

halinde olan ve toplam 

kapasitesi 4,8 gigavat olan 

Akkuyu Nükleer Santrali, bu 

yolculukta önemli bir dönüm 

noktasını temsil ediyor. Dört 

ünitenin 2028 yılı sonuna 

kadar faaliyete geçmesini 

planlıyoruz. Devreye 

aldığımızda elektrik 

ihtiyacımızın yüzde 10'unu 

tek başına karşılayabilecek." 

bilgisini paylaştı.

Bayraktar, Sinop ve Trakya 

bölgelerinde iki nükleer daha 

santral yapmayı, büyük 

nükleer santrallerin yanına 

yeni nesil küçük modüler 

reaktörleri de dahil etmeyi 

planladıklarını belirterek, 

"2050 yılına kadar 20 gigavat 

nükleer kurulu gücümüzü 

devreye alarak net sıfır 

emisyon hedefine katkı 

sunacağımıza inanıyoruz." 

değerlendirmesinde 

bulundu.

O� te yandan açıklamada şu 

bilgiler paylaşıldı:

"Halihazırda dünyada 31 

ülkede 415 nükleer santral 

bulunuyor. Toplam nükleer 

enerji kurulu gücü ise 400 

gigavat düzeyinde. Büyük 

hedef 2050’ye kadar bunu 

1200 gigavata çıkarmak. 

Deklerasyona taraf olan 

ülkeler hedeflerini de 

açıklamaya başladı. ABD, 

COP29 sürecinde bu 

kapsamdaki yol haritasını 

ilan etti. ABD nükleer kurulu 

gücüne ilave 200 gigavat 

ekleyeceğini duyurdu. Bu 

yolda küçük modüler 

reaktörlerin önemli bir yer 

tutacağı vurgulandı. Diğer 

taraftan bir çok küresel 

şirket de elektrik ihtiyacının 

karbonsuzlaşması için 

nükleer enerji planlarını 

dünya kamuoyu ile paylaştı."

2050'YE KADAR 

20 GİGAVAT NÜKLEER 

GÜÇ HEDEFİ
Enerji	ve	Tabii	Kaynaklar	Bakanı	
Alparslan	Bayraktar,	"2050	yılına	kadar	
20	gigavat	nükleer	kurulu	gücümüzü	
devreye	alarak	net	sıfır	emisyon	
hedefine	katkı	sunacağımıza	inanıyoruz.
“	ifadesini	kullandı.

Haber	Merkezi
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